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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande angående hur det framskrider 

med arbetet för att tillgängliggöra kommunfullmäktiges möten med 

undertextning 

 

 

Den 18 december 2023 behandlade Täby kommunfullmäktige motionen "Tillgängliggör 

kommunfullmäktiges möten med textning”. Motionen förespråkade att Täby kommun för att 

öka den demokratiska tillgängligheten och i enlighet med lagkrav om tillgänglighet ska börja 

texta kommunfullmäktiges möten. Sorgesamt kunde konstateras att det som borde vara en 

självklarhet, ej fick bifall. 

 

I svaret till motionen angavs att “Kommunen följer utvecklingen av de verktyg som finns och 

ämnar införa undertextning av kommunfullmäktiges sammanträden när kommunens 

utredning är färdigställd och tillgängliga verktyg har tillräcklig kvalitet.”  

 

Ett år har nu gått och vi har fortfarande varken undertextning på direktsändning av 

kommunfullmäktiges möten eller på de sparade filmade kommunfullmäktigemöten som 

ligger på kommunens hemsida. Med stöd av ovanstående vill jag få svar från 

kommunstyrelsens ordförande: 

 

 

- Har kommunen blivit klar med sin utredning om hur undertextning kan införas på 

kommunfullmäktiges möten? 

 

- När kan vi se fram emot att Täby kommun ökar tillgängligheten på Täbys 

kommunfullmäktige sammanträden med undertextning? 
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